
Beste,

Hierbij maken ik bezwaar tegen uw voornemen. In veel zienswijzen is onderbouwd beargumenteerd 
hoe gebiedsgericht invulling wordt gegeven aan faunabeheer. De benadering die u nu voor staat doet 
geen recht aan al die inspanningen en is een te eenzijdige benadering. Ik hoop dat u mede door mijn 
bijdrage tot andere inzichten kunt komen. 

Ik jaag inmiddels 6 jaar zelf en heb daarvoor altijd meegelopen met familie en bekende die actief zijn 
binnen de jagers wereld. Vanuit passie, gedrevenheid en ervaring draag ik vrijwillig de zorg voor een 
goed beheerbeleid, gezonde wildstanden en een brede biodiversiteit. 

Hiervoor zijn wij, de jagers, professioneel opgeleid, hebben wij door u erkende en vereiste examens 
succesvol afgelegd, worden we continu gecontroleerd en hebben we jarenlange kennis en ervaring 
opgebouwd. Daarmee zijn wij dus goed in staat om ter zake deskundig, naar eer en geweten voor 
jacht noodzakelijke afwegingen te maken. 

Ik wil u vragen nogmaals te overwegen of het sluiten van de jacht op haas en konijn doeltreffend is. 
Ik ben van mening dat we tot een andere aanpak kunnen besluiten Samen moeten we toch tot een 
besluit kunnen komen waarbij we allen samenwerken aan het behoud van deze diersoorten!

Laten we kijken naar de toekomst van de jacht en natuur in nederland en hoe we dit evenwichtig 
samen kunnen laten verlopen. 

Met vriendelijke groet,
D. Beijer
 


